
 

ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA DE SOCIS , 28 de novembre de 2019 

 

Lloc: Parròquia Sta Coloma de Gramenet, 18:30h. 

Assistents: Oriol Giné, Eva Capdevila, Mercè Godall, Carme Campdelacreu,  Marta 

Godall, Lluís Cuspinera, Antonio Felices, Victòria Herrero, Jordi Burcet, Carles Anson , 

Toni Martínez, Miquel Àngel Pérez, Helena Gironès, Mercè Palomera.  

S’excusen : Toni Roman, Carles Catasús,  Cisco Pausas, Roser Salvador 

 

1. Presentació (Miquel Àngel Pérez i Helena Gironès) 

 

2. Situació actual:  

Actualment hi ha moltes inundacions (típiques per l’època de l’any) . En Miquel 

Àngel ens ensenya fotografies d’aquesta mateixa setmana. Tot Blaram està 

inundat, i segurament molta gent de Blaram s’ha desplaçat a Blangoua i les aules 

buides de l’escola de Blangoua s’estan fent servir per fer classe als alumnes de 

Blaram desplaçats a Blangoua. 

Hi ha capellà nou a Blangoua (encara no hi hem pogut parlar).  

Les escoles funcionen molt bé. Hi ha 300 alumnes a Blaram i uns 400 a Blangoua. 

Cefavhiar funciona molt bé també. Els mestres han anat canviant una mica. 

Gairebé tots venen de Yagoua. Els resultats acadèmics són molt bons. Segueixen 

essent molt deficitàries (baixes quotes de pagament). 

Referent al conflicte de Boko Haram, actualment hi ha una certa normalització de 

la vida, poc a poc.  

 

3. Proper viatge a Camerun 

Serà del 3 al 12 de febrer del 2020 

Hi aniran en Miquel Àngel Pérez (president de l’ONG), la Victòria Herrero (vocal 

de l’ONG), en Jordi Burcet (de grup de la Geltrú), en Carles Anson (del grup de la 

Geltrú) i Toni Martínez (mestre d’una escola concertada del barri de Singuerlín de 

Sta Coloma de Gramenet que s’estan plantejant col·laborar de manera estable 

amb la nostra ONG).  

L’objectiu és conèixer i que ens coneguin. Agraeixen molt les visites. I veure és 

estimar.  



Viatjaran via N’Djamena (Txad) i entraran per Yagoua, on veuran el Bisbe 

Barthelemy, delegats d’ensenyament, en Fabbio de CODAS... D’allà aniran a 

Maroua a conèixer tota la feina de diàleg interreligiós que s’hi està fent, i 

posteriorment aniran a Kousseri i d’allà a Blangoua i Makary, on esperen poder-hi 

estar uns quants dies i visitar Blaram, Kofia, Fotokol...  

 

4. Renovació de la Junta de l’ONG: 

 

Voluntaris nous per entrar a la Junta: 

- Oriol Giné: molt conegut del Miquel Àngel. Fa anys que és soci de l’ONG i 

coordina el grup de suport a l’ONG dels Ferroviaris.  

- Eva Capdevila, esposa de l’Oriol Giné, pediatra de professió, membre del grup 

de suport a l’ONG dels Ferroviaris. 

 

Persones de l’actual Junta que es tornen a presentar: 

- Miquel Àngel Pérez: posa a disposició el càrrec de president de l’ONG si algú 

altre pot dedicar-hi el temps necessari. Si cal però, s’ofereix de nou per ocupar 

el càrrec de president.  

- Mercè Palomera: es proposa com a vocal o com a secretària. A l’assemblea es 

demana que segueixi de secretària. 

- Helena Gironès: es proposa com a tresorera 

- Lluís Cuspinera: proposa seguir com a vocal 

- Maria Victoria Herrero Herrero: proposa seguir com a vocal 

 

De l’actual Junta, deixen el càrrec: 

- Francisco Amaya, vocal : demana deixar la Junta per múltiples compromisos. 

- Lourdes Gironès, tresorera : demana deixar la Junta per temes laborals i 

personals. 

 

Finalment la proposta de NOVA JUNTA que es porta a votació és: 

- President: Miguel Àngel Pérez Sánchez,  DNI ……. 

- Secretària:  Mercè Palomera Barbany, DNI ……. 

- Tresorera: Maria Elena Gironès Subirós, DNI ……. 

- Vocal : Oriol Giné Arnella, DNI …….. 

- Vocal: Eva Capdevila Cogul, DNI ……. 

- Vocal: Luís Maria Cuspinera Font, DNI ……. 

- Vocal: Maria Victoria Herrero Herrero, DNI ……. 

 

S’aprova per UNANIMITAT 

 



 

 

 

5. Altres informacions: 

a. Sor Emilia: La farmàcia que portaven a Lomé l’han passat a 

l’administració pública. Ara Sor Emilia està a la comunitat del Marroc, i 

allà estan condicionant una escola i orfenat que estaven força 

abandonats. Ella s’està centrant sobretot en condicionar la farmaciola. 

No ens ha demanat ajuda directament a nosaltres però sí que la 

Delegació de Missions hi segueix col·laborant.  

b. Ajuntament de Sta Coloma de Gramenet ha aprovat una ajuda de 2000 

euros per reparar aules de l’escola de Blangoua.  

c. Sta Eulàlia de Ronçana: hi ha ganes de reanimar l’Agermanament i pot 

ser que es faci un altre viatge més endavant amb una representació de 

l’Ajuntament 

d. La Garriga: el mes vinent en Lluís Cuspinera es reunirà amb la nova 

alcaldessa. 

 

 

6. Precs i preguntes 

7. Petit refrigeri per acabar de compartir  

 

 

 

A les 20h es dóna l’Assemblea per acabada. 

 

Pren acta de l’Assemblea la secretària sortint i entrant de l’ONG, 

 

 

 

 

Mercè Palomera Barbany 

 

Sta Coloma de Gramenet, a 28 de novembre de 2019 

 


